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1. Opening en vaststelling agenda 

COR-voorzitter Van der Pol opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.   

 50 
2. Digitale Agenda: Presentatie van Maarten Emons 

COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat de heer Emons is uitgenodigd om een toelichting te geven 

over Digitale agenda en het Meer Jaren Uitvoeringsplan / ICT Portfolio 2023.  
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De heer Emons geeft tijdens zijn presentatie de COR een uiteenzetting van wat verstaan wordt onder 

de Digitale Agenda (definitie), de totstandkoming en de jaarlijkse bijstelling hiervan via het 55 
meerjarig uitvoeringsplan van de digitale agenda (ICT vernieuwingsportfolio). Hij geeft aan dat de 

digitale agenda een verdere uitwerking is van het Instellingsplan 2021-2026 en de facultaire 

strategische plannen met als doel om de kansen te benutten en risico’s te ondervangen die 

samenhangen met digitalisering. Door alle doelen, ambities en trends en ontwikkeling te groeperen 

en naast elkaar te leggen, ontstonden er focusgebieden waar we aan moeten werken en deze tot 60 
uitvoering brengen via sturing binnen verschillende domeinen. Deze domeinen zijn: Onderwijs & 

Leven lang ontwikkelen, Onderzoek, Onderwijslogistiek en Bedrijfsvoering. Door deze domeinen 

spelen verschillende thema’s. Deze thema’s zijn Data en AI voor de UvA, Duurzaamheid, 

Responsible IT, Samenwerking en Informatiebeveiliging. In het proces om te komen tot een goede 

doorvertaling voor de genoemde domeinen en thema’s zijn er verschillende focusgroepen gevormd 65 
die de opdracht gekregen hebben om deze doorvertaling te bewerkstelligen. Hij geeft aan dat de 

COR en de CSR hierin ook vertegenwoordigd waren. 

Om de digitale agenda te realiseren is er een digitale vernieuwingsagenda (Meerjaren Uit-

voeringsplan, MJUP) opgesteld. Jaarlijks wordt het MJUP opnieuw doorgelicht om te beoordelen of 

de koers nog goed is. Raadslid Donner stelt hierover gedetailleerde vragen die aan het jaarverslag en 70 
de kaderbrief zijn gerelateerd. De heer Emons benadrukt dat de digitale agenda echt moet worden 

gezien als een richtinggevend document. 

 De heer Emons geeft aan dat de digitale agenda een 30-tal ambities bevat. Vervol-

gens zoomt hij in op een aantal reeds gerealiseerde initiatieven die bijdragen aan het behalen van de 

ambities. Mogelijk het meest relevant voor de COR acht hij de vervanging van plagiaatdetectie soft-75 
ware, het starten van research management software, de harmonisatie van content op de studenten-

website, het vergemakkelijken van het aanmelden voor vakken van studenten. Onderdeel van de 

agenda is ook om ervoor te zorgen dat al deze veranderingen goed landen in de organisatie. Het ge-

ven van trainingen en bieden van goede ondersteuning zijn daarvoor essentieel. 

Raadslid Donner vraagt zich af in hoeverre en op welke wijze de medezeggenschap wordt 80 
betrokken en is betrokken in 2022 bij het realiseren van een aantal van de genoemde ambities. Daar-

naast vraagt hij of een vervolgpresentatie over de digitale agenda voor de COR kan worden gepland. 

De COR is met name geïnteresseerd in hoe de heer Emons heeft bijgedragen aan een ‘Betere werk-

drukregulatie en grotere wendbaarheid van de organisatie’ zoals genoemd in slide 5 van de presenta-

tie, omdat voor het ontwikkelen van beleid om deze resultaten te behalen mogelijk de COR om ad-85 
vies c.q. instemming zal moeten worden gevraagd. De heer Emons is graag bereid om daarop verder 

te verdiepen evenals hij open staat tot het deelnemen aan specifieke technische overleggen met de 

COR. Wel merkt de heer Emons op dat het CvB recent een memo met de COR heeft gedeeld over de 

formele rechten van de medezeggenschap en plichten van het bestuur bij rondom aanbestedingen. In 

zijn optiek is een betrokkenheid van de COR bij alle genoemde initiatieven niet een recht of een 90 
plicht. Wel is heel gebruikelijk dat tijdens een voorbereiding vaneen aanbesteding de huidige tooling 

wordt geëvalueerd én het nieuwe eisen en wensen pakket t.b.v. een aanbesteding breed wordt opge-

haald. COR-raadslid Donner vraagt of hiermee de facultaire inbreng wordt bedoeld. De heer Emons 

antwoordt bevestigend. 

COR-raadslid Van Tubergen vraagt met betrekking tot de genoemde ‘grotere wendbaarheid’ 95 
of de jaarcyclus anders ingericht kan worden. Hij legt uit dat digitale processen vaak een langere 

doorlooptijd hebben dan een jaar en vraagt of meer aandacht voor het onderwerp gegeven kan wor-

den. Hij vraagt daarnaast of er ook aandacht is voor onderlinge afhankelijkheden van verschillende 

domeinen en processen. De heer Emons legt uit dat door het MJUP sommige investeringen al meer-

jarig zijn én we daarnaast ook periodiek kijken of de juiste koers nog steeds de gewenste is en er zo 100 
ruimte kan ontstaan voor bijstelling en het starten van nieuwe initiatieven wanneer dat gewenst is. 

Ook snapt hij dat de mate van vernieuwing in balans moet zijn met wat onze organisatie aan kan. 

Precies om die reden is de looptijd voor sommige nieuwe contracten bewust een langere termijn ge-

kozen die de organisatie meer lucht geeft.  De heer Emons geeft aan dat de afdeling Inkoop hierin 

heel coöperatief is. M.b.t. het onderzoeken van onderlinge afhankelijkheden van verschillende tra-105 
jecten is juist de huidige domeinsturing zo belangrijk. De verbindende schakel tussen de domeinen is 
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de ICT Regiegroep. Tegelijkertijd moeten we als UvA onze IT vernieuwing nog wel verder onder 

architectuur brengen en daarvoor zal binnenkort een enterprise architect starten. 

COR-raadslid Brand vraagt naar de status van de invoering – van een langlopend traject – 

het promotievolgsysteem. Rector magnificus Verbeek antwoordt dat er op het moment voortschrij-110 
dende stappen worden gezet. De COR wordt op de hoogte gehouden. 

 Raadslid Donner betoogt dat het handiger zou zijn als in de digitale agenda rekening 

wordt gehouden de academische jaarkalender in plaats van de financiële jaarkalender. De heer 

Emons antwoordt dit punt van aandacht te begrijpen en geeft aan bereid te zijn daarover na te den-

ken. Zo weet hij dat enkele andere universiteiten dit wel doen. Een en ander zal te zijner tijd ook 115 
moeten worden afgestemd met Finance Planning & Control (FP&C). 

Tot slot noemt de heer Emons een aantal belangrijke stappen die worden gezet de komende 

tijd. De overstap naar een andere leverancier voor digitaal toetsen is daar één van. COR-raadslid 

Donner geeft aan dat de Commissie Privacy, Informatisering en Gegevensbescherming (PIG) en On-

derwijs & Onderzoek (O&O) van de COR op korte termijn zal deelnemen aan een technisch overleg 120 
over digitaal toetsen. Daarnaast noemt de heer Emons de volgende voorbeelden van belangrijke 

stappen die zijn gezet in de goede richting: ‘de virtuele onderzoekscloud’; het bieden van een loket 

waar medewerkers en studenten terecht kunnen met vragen; en ‘het instellen van een Cloud-exper-

tise team die steun biedt bij de start van nieuwe diensten’. 

COR-voorzitter Van der Pol is positief over de genoemde voorbeelden en vraagt tegelijker-125 
tijd aandacht voor een ander probleem. Als docent c.q. medewerker ervaart hij dat het voor het uit-

voeren van bepaalde werkzaamheden je steeds meer afhankelijk bent van een groot aantal systemen 

die je tegelijkertijd moet gebruiken. Vaak is het niet mogelijk om bepaalde systemen gelijktijdig te 

gebruiken en dit komt de werkdruk niet ten goede. Hij vraagt of er momenteel ook aandacht is in de 

digitale agenda voor de aanpak van deze problematiek. De heer Emons antwoordt dat daar zeker 130 
aandacht voor is, maar het harmoniseren en het gebruiksvriendelijker maken gaat niet over een dag 

ijs. 

COR-raadslid Donner vraagt opheldering over het aanbestedingstraject van de applicatie 

Topdesk. Eerder heeft hij via zijn Ondernemingsraad (de GOR) tot zijn verbazing te horen gekregen 

dat de COR niet wordt meegenomen. De heer Emons antwoordt dat bij vervangingen altijd relevante 135 
gebruikersgroepen worden betrokken, waaronder mogelijk ook een lid uit de medezeggenschap. Hij 

zal  voor Topdesk  uitzoeken of de medezeggenschap is betrokken en zal daar later op terug komen 

(Actiepunt Maarten Emons, Bestuurssecretaris Herweijer) 

 COR-voorzitter Van der Pol dankt de heer Emons voor zijn komst en bijdrage aan deze OV. 

 140 
3. Mededelingen 

CvB 

• Rector magnificus Verbeek deelt mee dat de COR binnenkort een uitnodiging ontvangt voor 

de bijeenkomst “ChatGPT en onderwijs aan de UvA”. Eerder is hem door de COR gevraagd 

of hij daar iets over wil vertellen. Het wordt een plenaire lezing gevolgd door discussie met 145 
alle aanwezigen rondom een aantal centrale thema’s die verbonden zijn met de opkomst van 

ChatGPT.  

• Collegevoorzitter Ten Dam deelt mee dat recent tijdens het Agenda Overleg ook het onder-

werp Beleidsversneller aan bod is geweest. De UvA maakt sinds een aantal jaar gebruik van 

deze methode. Collegevoorzitter Ten Dam legt uit dat met de implementatie van het Instel-150 
lingsplan er doorlopend ideeën, onderwerpen en verbeterinitiatieven langskomen die ver-

kend, verrijkt en getoetst moeten worden binnen de organisatie. De Beleidsversnellers hel-

pen om dat proces te versnellen. Veel informatie over de beleidsversnellers is te vinden op 

de medewerkerssite van de bestuursstaf. Mocht de COR interesse hebben in meer informatie 

over de werkwijze van de beleidsversnellers en eventueel een bespreking van een van de on-155 
derwerpen van de beleidsversnellers bij te wonen, dan is dit mogelijk.  

• Rector magnificus Verbeek deelt mee dat Minister Dijkgraaf (OCW) vandaag de Tweede 

Kamer zal informeren over de maatregelen die hij wil nemen in verband met de internatio-

nalisering van het hoger onderwijs. Deze brief is vanmiddag beschikbaar. Het Tweede Ka-

mer commissiedebat over dit onderwerp is gepland voor 15 juni. COR-raadslid Van 160 
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Tubergen geeft aan dat het effect van de uitkomst van het debat pas van invloed zal zijn op 

het studiejaar 2024-2025. Daarom vraagt hij of het CvB andere instrumenten voorhanden 

heeft om de enorme instroom van internationale studenten aan te pakken. Collegevoorzitter 

Ten Dam antwoordt dat er behalve de numerus fixus voor bepaalde opleidingen geen wette-

lijke instrumenten voorhanden zijn. Ze geeft aan dat het ingewikkeld is om sommige oplei-165 
dingen toegankelijk te houden voor Nederlandse studenten omdat zij moeten concurreren 

met studenten uit de hele wereld. Het College blijft daarom aandacht vragen voor het vraag-

stuk van toegankelijkheid én het belang van de internationalisering in de gesprekken met 

Minister Dijkgraaf. 

• Rector magnificus Verbeek deelt mee dat het CvB recent een reactie heeft gegeven op het 170 
Ongevraagde Advies van de COR over de nieuwe Ruimtenorm (COR 23u01). 

• Rector magnificus Verbeek deelt mee dat het College recent een reactie heeft gegeven op de 

vragen van de COR over de Starters en Stimuleringsbeurzen. Dit proces loopt nu via Juridi-

sche Zaken (JZ). Dat wil zeggen dat de Ondernemingsraden rechtstreeks met hun vragen 

over dit onderwerp bij JZ terecht kunnen. 175 
COR 

• COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat COR-raadslid Kjos deze OV niet bijwoont, omdat 

zij momenteel in de VS is wegens de Jessup International Moot Court Competitie. Het team 

van de Faculteit der Rechtsgeleerdheid van de UvA heeft de grootste internationaal law 

moot court competitie ter wereld gewonnen. COR-raadslid Kjos heeft met haar team coa-180 
ches een belangrijke bijdrage geleverd aan de zege van het 5-koppige team studenten UvA 

FdR1. Het CvB en de COR feliciteren COR-raadslid Kjos en haar team voor deze historische 

prestatie: nog geen enkel team uit Nederland is ooit zo ver gekomen. COR-raadslid Van Tu-

bergen en Donner denken vervolgens hardop na over de vraag of het iets voor de UvA zou 

zijn om de volgende editie te organiseren.  185 
• COR-voorzitter van der Pol deelt mee dat COR-raadslid Van Houwelingen vanaf volgende 

maand wegens een nieuwe baan buiten de UvA af treedt en vervangen wordt door Xander 

Sneek van OR-EB.  Hij dankt COR-raadslid Van Houwelingen voor al zijn inspanningen. 

• COR-voorzitter Van der Pol deelt mee dat COR-raadslid Dankers vanaf volgende maand 

wegens persoonlijke omstandigheden zal uittreden van de COR (en OR). Hij dankt COR-190 
raadslid Dankers voor al zijn inspanningen. 

 

4. Vaststelling verslag – OV211 d.d. 17-03-2023 

COR-voorzitter Van der Pol geeft aan dat het verslag nog niet gereed is en dat het agendapunt wordt 

doorgezet naar de eerst volgende OV. Ambtelijk secretaris Nagobi-Prins heeft eerder deze week 195 
openstaande acties met bestuurssecretaris besproken en op dit moment kan worden vastgesteld dat er 

geen openstaande acties zijn. 

 

5. Hooglerarenbeleid – stand van zaken – extern juridisch advies 

COR-voorzitter Van der Pol geeft aan dat vorige maand een technisch overleg plaats vond over dit 200 
dossier met Juridische Zaken (JZ), Academische zaken (AcZ), de Commissie HRM  en de extern ju-

ridische adviseur van de COR. Het onderwerp staat vandaag op de agenda met als insteek het con-

cept-verslag van dat technisch overleg te laten vaststellen door zowel het College als de COR.  

 COR-raadslid Naaraat geeft aan dat de Commissie HRM zich niet kan vinden in alle voorge-

stelde aanpassingen op het concept-verslag van JZ. Hij geeft aan dat de volgende zin op regel 58, pa-205 
gina 2, dient te worden aangepast, door de vet gedrukte tekst toe te voegen: “Vast staat voor ons al-

len dat in dit dossier de COR te laat is betrokken.” 

Collegevoorzitter ten Dam geeft aan dat het College zich overall kan vinden in het concept-

verslag. JZ heeft daarnaast een aantal tekstuele aanpassingen voorgesteld en Collegevoorzitter Ten 

Dam vraagt of de COR zich daarin kunnen vinden. COR-raadslid Naaraat en vicevoorzitter Grassiani 210 
stellen voor dat deze tekstuele voorstellen tijdens een technisch overleg met JZ, de Commissie HRM 

 

1 https://www.uva.nl/shared-content/faculteiten/nl/faculteit-der-rechtsgeleerd-

heid/nieuws/2023/04/fdr-team-wint-jessup-international-moot-court-competitie.html  

https://www.uva.nl/shared-content/faculteiten/nl/faculteit-der-rechtsgeleerdheid/nieuws/2023/04/fdr-team-wint-jessup-international-moot-court-competitie.html
https://www.uva.nl/shared-content/faculteiten/nl/faculteit-der-rechtsgeleerdheid/nieuws/2023/04/fdr-team-wint-jessup-international-moot-court-competitie.html
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worden besproken. In de OV wordt vervolgens afgesproken dat de tekstuele voorstellen van JZ in een 

nog in te plannen technische overleg zullen worden besproken met de Commissie HRM (Actiepunt 

AS Nagobi-Prins). Het College en de COR onderschrijven vervolgens in de OV de genoemde punten 

in paragraaf 3 “Conclusies, aanbevelingen en sluiting” en het zojuist besproken tekstvoorstel van de 215 
COR op regel 58, pagina 2 en stellen vervolgens het concept verslag vast behoudens tegenbericht van 

JZ en de Commissie HRM over de tekstuele aanpassingen van JZ. 

 

6. Samenwerking met derden & betrokkenheid  

COR-voorzitter Van der Pol vraagt naar de laatste stand van zaken en geeft daarbij aan dat de VU 220 
recent een besluit heeft genomen over het onderwerp Samenwerking met derden & betrokkenheid. 

COR-raadslid Van Woerden vraagt of de UvA ook samenwerkt met andere universiteiten om het on-

derwerp gezamenlijk aan te pakken. Rector magnificus Verbeek geeft aan dat de UvA voortdurend 

in gesprek is met andere universiteiten om ervaringen uit te wisselen en kennis te delen. Hij geeft 

niettemin aan dat de UvA voor een eigen aanpak heeft gekozen, gericht op een UvA-brede dialoog, 225 
en vervolgens geeft hij een update over de aanpak van de UvA. Begin februari 2023 kondigde de 

UvA aan geen nieuwe onderzoekssamenwerkingen aan te gaan met Shell of soortgelijke bedrijven 

uit de fossiele industrie, totdat hierover een UvA-brede dialoog is gevoerd. Op woensdag 29 maart 

vond het eerste gesprek online plaats. De gesprekken die daarop volgen vinden plaats op verschil-

lende UvA-locaties. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat het de intentie is van het College om – 230 
op basis van een grondige afweging van de argumenten en posities die in de momenteel lopende dia-

loogreeks naar voren zijn gekomen – nog voor de zomer een besluit te nemen over de vraag of en 

onder welke voorwaarden UvA-medewerkers kunnen samenwerken met bedrijven in de fossiele 

energiesector. 

COR-raadslid Van Woerden geeft aan dat hij signalen binnenkrijgt vanuit de OR-FNWI dat 235 
men zich heel veel zorgen maakt om de reputatie van de FNWI naar aanleiding van het door het 

CvB afgekondigde moratorium. Langlopende relaties met derden zijn nu tijdelijk stopgezet en dat 

kan niet van de een op de andere dag worden teruggedraaid. Dit is een punt van zorg dat aandacht 

verdient. Collegevoorzitter Ten Dam antwoordt dat het tijdpad bijzonder krap is en de materie bij-

zonder complex, maar dat al het mogelijke wordt gedaan om voor de zomer tot een nieuw kader te 240 
komen. Het College herkent de aandachtspunten en wil daarom snel helderheid scheppen, ondanks 

het krappe tijdpad. Rector magnificus Verbeek kondigt aan dat op korte termijn het tijdpad en ook 

het antwoord op de vraag over de formele medezeggenschapsrechten met de COR zal worden ge-

deeld. 

COR-vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat zij ziet dat momenteel hoofzakelijk discussies 245 
plaatsvinden over het klimaat in relatie tot fossiele brandstoffen en dergelijke. Zij wil weten waarom 

het onderwerp ‘Samenwerkingen met derden’ niet veel breder wordt getrokken, bijvoorbeeld t.a.v. 

het schenden van mensenrechten. Rector magnificus Verbeek legt uit dat het doel van deze dialoog 

is: het herzien van de richtlijnen die UvA-onderzoekers en ethische adviesraden ondersteunen bij het 

beoordelen van samenwerkingen met potentieel controversiële derden. Als onderdeel hiervan zal 250 
allereerst een besluit worden genomen over de vraag of en onder welke voorwaarden UvA-

onderzoekssamenwerkingen kunnen plaatsvinden met bedrijven in de fossiele energiesector. Na de 

zomer volgt dan de herziening van het bredere kader, dat een aantal jaren geleden is opgesteld naar 

aanleiding van de samenwerking van UvA-onderzoekers met Huawei.  

COR-raadslid Van Tubergen vraagt of straks bestaande samenwerkingsverbanden periodiek 255 
onder de loep worden genomen om te beoordelen of deze nog voldoen aan het kader voor 

samenwerkingsverbanden met derden. Rector magnificus Verbeek legt uit dat het huidige kader 

momenteel wordt herzien op basis van de huidige debatten en de uitkomst zal niet statisch zijn. Het  

zal een kader zijn dat van tijd tot tijd onder de loep dient te worden genomen. Bestaande 

samenwerkingsverbanden zullen naar alle waarschijnlijkheid alleen opnieuw beoordeeld worden 260 
wanneer daar aanleiding voor is. 

 

7. Toekomstscenario’s ACTA 

COR-raadsleden Naaraat en Brand vragen een update over de stand van zaken over ‘Toekomstscena-

rio’s ACTA’. In het najaar van 2022 heeft het College op hun verzoek een document gedeeld over 265 
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dit onderwerp en daarin stond onder meer dat er begin deze maand helderheid zou zijn over een aan-

tal scenario’s voor de ACTA omtrent het aangaan van samenwerkingsverbanden. Collegevoorzitter 

Ten Dam geeft vervolgens een gedetailleerd overzicht van de stand van zaken. Daarbij geeft zij aan 

dat in beginsel de gesprekken over dit onderwerp in de huidige fase waarin het proces zich bevindt 

gevoerd dienen te worden met de decaan en de OR-ACTA. Op dit moment worden er twee scena-270 
rio’s nader uitgewerkt van de reeks die uit de eerdere verkenning voor toekomstscenario’s zijn 

voortgekomen. Vast staat dat – los van de vraag – voor welk scenario uiteindelijk gekozen zal wor-

den - het essentieel is dat de rust en transparantie zal terug komen bij de ACTA. 

 

9. Rondvraag 275 
COR-raadslid Markaki geeft aan dat het Actiepunt over de vraag ‘Wie er zitten in de klachtencom-

missie deelnemen’ nog steeds openstaat. Zij wil weten waarom er staat ‘plv.lid namens de COR’ en 

de COR verder niets over deze personen/benoeming af weet. Bestuurssecretaris Herweijer antwoordt 

dat zij een en ander heeft uitgezocht. De persoon in kwestie ‘plv. lid’ is eind 2018 door de vorige 

COR (2018-2021) gekozen. Dat zal een reden kunnen zijn waarom deze persoon bij de huidige COR 280 
niet bekend is. Collegevoorzitter Ten Dam geeft aan dat momenteel de vacature open staat en de 

COR iemand mag voordragen. AS Nagobi-Prins krijgt opdracht om het proces en de profielschets op 

te zoeken (Actiepunt AS Nagobi-Prins) voor deze benoemingsprocedure. 

 COR-raadslid Van Woerden betoogt met klem dat er meer guidance van het centraal bestuur 

nodig is over de vraag hoe docenten en onderzoekers met ontwikkelingen rondom ChatGPT dienen 285 
om te gaan. Dit staat los van de inspanningen die die momenteel door de TLC’s worden gedaan en 

de eerder in de OV aangekondigde bijeenkomst over ChatGPT en onderwijs aan de UvA. COR-

voorzitter Van der Pol vult hierbij aan dat de huidige praktijk op de werkvloer laat zien dat docenten 

niet uniform met het fenomeen ChatGPT om gaan. Sommige docenten besteden veel (extra) tijd – 

die ze eigenlijk niet hebben – om het onderwijs ChatGPT-bestendig te maken. Andere docenten 290 
doen niets, omdat zij daartoe ook geen instructies hebben gekregen van hun afdelingshoofden. Deze 

verschillen zorgen voor allerlei complicaties die nog niet kunnen worden overzien. Een duidelijk 

signaal c.q. eenduidig beleid zou enorm helpen helderheid en uniformiteit te verschaffen over het 

gebruik van ChatGPT in het onderwijs en onderzoek. 

 Rector magnificus Verbeek dankt COR-raadslid Van Woerden en COR-voorzitter Van der 295 
Pol voor hun betoog. Ook kondigt hij aan dat hij op korte termijn met Hoofd TLC, Mariska Min-Le-

liveld rond de tafel zal gaan zitten om te bekijken wat een goede manier zou zijn om de opleidings-

directeuren van de faculteiten meer sturing te geven omtrent het gebruik van ChatGPT in het onder-

wijs. 
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COR-voorzitter Van der Pol dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering om 11:00 uur.   

 

De 213e Overlegvergadering vindt plaats op vrijdag 26 mei 2023 09:00-11:00 uur, hybride 

 

Openstaande actiepunten  

N.a.v. OV211 d.d. 17-03-2023 

Geen openstaande acties 

N.a.v. OV212 d.d. 21-04-2023 

• De heer Emons antwoordt dat hij op het genoemde punt van aandacht over Topdesk gaat uitzoeken en 

daar later op terug zal komen (Actiepunt Maarten Emons, Bestuurssecretaris Herweijer). 

• In de OV wordt vervolgens afgesproken dat de tekstuele voorstellen van JZ in een nog in te plannen tech-

nische overleg zullen worden besproken met de Commissie HRM (Actiepunt AS Nagobi-Prins). 

• AS Nagobi-Prins krijgt opdracht om het proces over de benoeming en het profielschets lid Klachtencom-

missie op te zoeken over (Actiepunt AS Nagobi-Prins). 
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